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DAGMARSKOLEN     

Skolebestyrelsen 

Dato:  180923       Kl.: 17.30-20.00 (bemærk en ekstra ½ time)                                                                           

Mødet afholdes på: På skolen  

Møde nr.: 2 (2023/24)  Møde ordinært/ekstraordinært.: Ordinært 

Møder aftalt for 23/24: 21/8, 18/9, 6/11, 4/12, Skoleforum og møde 11/1 kl. 17-21, 5/2, 4/3, 
8/4, Skoleforum og møde 2/5 kl. 17-21, 17/6            

 

Bestyrelsen består af:  

Mads Langgaard Mørkedal, Merete I. Petersson, Nadia M.K. Hansen, Tom Ramskover, 

Karl Georg Laursen, Bettina Kjærby, Lasse C. Jørgensen, Stine Salomon, Michael Brix, 

Allan Søvind Jensen, Jakob Jensen 

 

+ Adam og Evensa fra elevrådet 

 

Suppleanter: 

 

Fraværende:  

 

Bettina Kjærby, Karl Georg Laursen, Tom Ramskover 

 

Referat 
 
 Eleverne går efter punkt 3 
  

1. 
Elevernes punkt 
(Nyt fra elevråd 
og/eller rettigheds-
råd) 
(10 min) 

 
Elevråd: 
Vi har fokus på ensomhed. Vi har lavet en venskabsbænk, som 
står i skolegården. 
 
Ved sidste elevråd blev der valgt medlemmer til Ringsted Kom-
munale elevråd. Adam og Naja er med herfra. 
 

 2. 
Medarbejdernes 
punkt (Nyt fra med-
arbejderne) 
(10 min.) 

Stine, skole:  
- Det kører bare i øjeblikket. 
- Startet kompetenceudviklingsforløb for lærerne omkring sprog-
lig opmærksomhed. Kører indtil januar med deltagelse af CFU. 
Michael, SFO/Klub: 
- der har været høstfest 
- Pædagogisk dag på mandag 
- Meget slidt personalegruppe, men personalegruppen er gode 
til være der for hinanden 
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Punkter til drøftelse/beslutning:  Referat/afgørelse: 

3.  
3 x høring 
(25 min) 
 

(Se 3 x bilag) 
 
1) Skolepolitiske mål: 
Høringssvar: Godkendt med lille ændring: 
…… elevernes læringsprogression, udvikling og motivation for delta-
gelse hos det enkelte barn. 
 
 
2) Ny tildelingsmodel fra august 2024: 
Der laves ændringer til hvordan der tildeles i forhold til den enkelte 
elev. 
Ny model til fordeling i forhold til 2 – sprogede børn 
Ny model til fordeling i forhold til vidtgående specialtilbud 
Ny model til fordeling i forhold til 2-voksen ordninger 
Høringssvar: Godkendt med lille ændring der lægger vægt på at 
”….det giver os bedre muligheder for at vi bedre kan tilgodese børn 
med særlig behov og dermed alle børn”. 
 
3) Budget 2024: 
Høringssvar: Godkendt med tilføjelse om at det får negative konse-
kvenser for personalets arbejdsmiljø. 
 

 
 
 
 
 
Punkter til orientering:    
 
Referat: 

4.  
Anonymt brev til be-
styrelsen 
(25 min.) 

(se bilag) 
Bestyrelsen har fået tilsendt et anonymt brev om bekymrende for-
hold for personalet i SFO´en. 
 
Svar på anonymt brev: 
Vi arbejder hele tiden på at risikovurdere og lave indsatser for børn i 
udsatte positioner. Dette arbejde har til hensigt at børn og personale 
kan føle sig trygge i skole og SFO. 
Man er meget velkommen til at henvende sig til skolebestyrelsen el-
ler skolens ledelse for videre dialog. 
 

5.  
Henvendelse fra 
Valdemarskolens 
bestyrelse 
(10 min.) 

(se bilag) 
Mads svarer på henvendelse. 
 
Der er et godt samarbejde ml. de 3 fødeskoler til Campus om over-
gang til Campus. 
 
Meget få elever på Dagmarskolen vælger Campusskolen fra. 
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6. 
Økonomi-gennem-
gang 
(20 min.) 

Økonomi gennemgået 

7.  
Projekt Professionel 
Kapital 
(15 min.)  

En slags udvidet APV – Arbejdspladsvurdering 
 
Vi ligger ok i midten i forhold til resultat af undersøgelse. 
 
Vi vil arbejde videre med 4 punkter. Bl.a i forhold til: 
- mere synlig ledelse i skole og SFO/Klub 
 
Til marts kommer der en ny APV fra kommunen. 
 
Om 2 år kommer der en ny undersøgelse af professionel kapital. 

8.  
Fortsat redigering 
af ”Princip for Klas-
sedannelse” 
(20 min.) 

Udsat til næste møde 

9. 
Orientering siden 
sidst fra ledelsen   
(5 min.) 

Forældremøder er gået godt. Bedre forældremøder. På nogle år-
gange har der været større opbakning hos forældrene. Generelt har 
opbakningen været noget større. 
 
26/10 – Åbent hus for kommende elever på 0. årg. 
 
FNO – Overgangstest (nationale tests) er i gang lige nu. 
 

  

  

 
Øvrige punkter                                                      Referat 

10. 
Evt. / hurtige 
spørgsmål (5 min.) 

Bestyrelses-Café tirsdag morgen i sidste uge, hvor forældre kunne 
møde skolebestyrelsen og ledelse. Det gik godt. Der kom 3 gode 
forslag fra forældre, som ledelsen vil implementere og arbejde vi-
dere med: 
 
- Legepatrulje fortsætter i forbindelse med nyt skoleår med den 
”gamle” legepatrulje 
- Uddanne skolepatrulje i juni, så den er klar i forbindelse med nyt 
skoleår 
- 15 minutters parkering i P-båse over for Kys og kør v. indgangen 
til Dagmarskolen. 

 
Punkter til kommende møder: 

Ferieplan for 24/25 

Redigering af Princip for Kost m.m. (Da boden er lukket) 

Arbejde med princip ”Skolens trivselsramme”  

 


